

关于景天集团有限公司官方网站信息的告知函

Notice on the Official Website Information of

Brand Sky Holdings Company Limited

各合作单位、社会各界人士：

To all cooperating entities and members of the public:

为保障广大客户、合作伙伴及社会公众的合法权益，规范企业信息发布渠道，杜绝不实及虚假信息误导公众，现就 **Brand Sky Holdings Company Limited 景天集团有限公司** 官方信息发布渠道相关事宜，郑重告知如下：

To protect the legitimate rights and interests of all customers, partners and the public, standardize corporate information release channels, and prevent the public from being misled by false or inaccurate information, we hereby formally notify you of the official information release channels of **Brand Sky Holdings Company Limited** as follows:

一、官方唯一网站

I. Sole Official Website

我司唯一官方网站为：**brandskygroup.com**。该网站为我司唯一合法官方信息发布平台，公司对外公示的全部信息，包括但不限于企业简介、业务范围、合作政策、企业动态、公告声明、资质文件等所有官方内容，均以该网站发布的信息为唯一有效依据。

The sole official website of our company is **brandskygroup.com**. This website is the only legitimate official information release platform of our company. All official contents publicly released by the Company, including but not limited to enterprise introduction, business scope, cooperation policies, corporate updates, announcements and qualification documents, shall be subject to the information published on this website.

二、非官方信息声明

II. Statement on Unofficial Information

除上述指定官方网站外，其他任何网站、网络平台、自媒体账号及各类线上渠道发布的标注、关联我司名称、品牌及业务的相关信息，均非我司授权发布，未经我司审核、认可及备案，与我司无任何法律关联。对于各类非官方渠道传播的不实、虚假信息，我司不承担任何法律责任、履约责任及连带风险责任。

Except for the aforementioned designated official website, any information related to the Company's name, brand and business released by other websites, online platforms, self-media accounts and various online

channels is not authorized, reviewed, recognized or filed by our Company, and has no legal connection with our Company. Our Company shall not bear any legal liability, performance liability or joint risk liability for any inaccurate or false information disseminated through unofficial channels.

三、风险提示

III. Risk Reminder

敬请各合作方、社会公众提高信息甄别能力，认真核验信息发布来源，切勿轻信、传播、转载非官方渠道信息，避免因虚假不实信息造成个人及合作权益损失。

All partners and the public are requested to improve the ability of information identification, carefully verify the source of released information, and refrain from believing, spreading or reposting information from unofficial channels, so as to avoid losses to personal and cooperative rights and interests caused by false and inaccurate information.

四、咨询方式

IV. Inquiry Contact

如对我司相关企业信息、业务内容及公告信息存在任何疑问，欢迎通过官方专属咨询邮箱核实对接：
t.lee@brandskygroup.com。

Should you have any inquiries about the Company's corporate information, business contents and announcements, please feel free to verify and communicate via our official exclusive inquiry email:
t.lee@brandskygroup.com.

特此告知！

Hereby Notice!

Brand Sky Holdings Company Limited

景天集团有限公司

2026 年 6 月 16 日

June 16, 2026

